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Z A P I S N I K 

 

sa 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  odrţane u četvrtak 24. 

travnja 2014. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je 9. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Poreča - Parenzo, pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, pročelnike 

upravnih odjela, predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale nazočne te 

je predloţio da se, radi utvrĎivanja kvoruma, izvrši prozivka vijećnika. 

 

Vijećnike je prozvao v.d. pročelnika Ureda Grada – Boţo Jelovac. 

 

 Nakon prozivke vijećnika, utvrĎeno je da se pozivu na sjednicu odazvalo 16 od 

ukupno 17 članova Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo i to: 1. Adriano Jakus, 2. Robert 

Velenik, 3. Dean Pauletić, 4. Luka Šergo, 5. Eugen Stanissa, 6. Fabrizio Picco, 7. 

Danijela Banko Štokovac, 8. Petra Dobravac, 9. Marija Trošelj, 10. Vladimir Sladonja, 

11. Maurizio Zennaro, 12. Stevo Ţufić, 13. Dolores Snjeţana Mekota, 14. Damir Miloš, 

15. Mario Ritoša i 16. Draţen Prgić. 
  

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

gradonačelnika, Loris Peršurić, zamjenik gradonačelnika, Boţo Jelovac, v.d. pročelnika 

Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Goranka Zornada, stručni suradnik za izgradnju i 

odrţavanje komunalne infrastrukture u Upravnom odjelu za komunalni sustav, Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano 

Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu,  

Tatjana Matošević, pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, Nataša 

Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno ureĎenje i gradnju, Mario Laković, 

ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, Alja Udovičić, direktorica TD "Stan" d.o.o., 

Gordana Lalić, direktorica TD "Parentium" d.o.o., Divna Radola, ravnateljica DV Radost, 

Nataša Musizza, ravnateljica DV Paperino, Ester Zarli, ravnateljica TOŠ SEI "B. Parentin" 

Poreč-Parenzo, Gordana Lalić, direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč, Milan Laković, 

direktor Usluge Poreč d.o.o., Jugovac Adriano, zapovjednik JVP CZP Poreč, Milan 

Markeţić, predsjednik SZGP, Saša Guttman, viši stručni suradnik za odnose s javnošću i 

protokol, te predstavnici medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča - 

Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjednik Vijeća je, nakon utvrĎivanja kvoruma, informirao nazočne o dogaĎajima 

koji će se odvijati tijekom narednog tjedna povodom proslave 30. Aprila - Dana Grada, a za 

koje su članovi Gradskog vijeća dobili i pozivnice. U ponedjeljak, 28.04. u 12,00 sati vijećnici 

se pozivaju na otvaranje Centra za mlade, zatim, u utorak, 29.04. u 19,00 sati u Istarsku 

sabornicu na otvorenje izloţbe "Čuvene zgrade Praga 6" koju upriličuje prijateljska općina 
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Prag 6, a u srijedu 30.04. u 12,00 sati, odrţat će se Svečana sjednica Gradskog vijeća u 

povodu Dana Grada, nakon koje će biti upriličen domjenak za uzvanike. 

Nakon toga je predloţio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s prijedlogom 

dostavljenim u prilogu poziva i materijala za ovu sjednicu, uz dopunsku točku 12. koja glasi: 

„Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova 

provedbe mjera preventivne zaštite bilja te suzbijanje nepoţeljne vegetacije na području 

Grada Poreča-Parenzo u 2014. godini“, za koju je materijal dostavljen na klupe. 

 

U otvorenoj raspravi o prijedlogu dnevnog reda, Snjeţana Mekota, podsjetila je da je 

na prošloj sjednici predloţila da se sakupe prijedlozi vezano za problem najamnina po 

uvoĎenju PDV, te da se to raspravi na narednoj sjednici. Predsjednik Vijeća je tada prihvatio 

inicijativu, ali toga nema u dnevnom redu, pa je zanima zbog čega se ta tema nije pripremila 

za ovu sjednicu? Isto se odnosi i na temu taksista, koji čekaju odgovor, ma kakav on bio. 

 

Predsjednik Vijeća je potvrdio da je na posljednjoj sjednici Vijeća bilo rečeno da će se 

te teme staviti na dnevni red naredne sjednice, meĎutim, oba su predmeta na obradi u 

nadleţnim upravnim odjelima, tako da vremenski nije bilo moguće iste pripremiti za ovo 

Vijeće, ali bi, prema dobivenim informacijama, obje teme trebale biti spremne za sljedeću 

sjednicu Vijeća koja se planira za mjesec svibanj. Naglasio je da se tijekom sutrašnjeg dana 

trebaju odrţati sjednice obiju komisija na kojima će biti razmotrena aktualna problematika 

taksista i najamnina, nakon čega će se predmeti pripremiti za raspravu na Gradskom vijeću. 

 

Budući da na nije bilo primjedaba na predloţeni i dopunjeni dnevni red, 

predsjedavajući je konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrĎen sljedeći  
 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa zajedničke sjednice i 8. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Poreča-Parenzo 

 

2. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

3. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureĎaja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu  

 

4. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa odrţavanja komunalne 

infrastrukture za 2013. godinu  

 

5. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih 

graĎevina za 2013. godinu  

 

6. Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za najam odlagališta graĎevnog otpada 

te gospodarenje graĎevnim otpadom na području Grada Poreča - Parenzo  

 

7. Odluka o izmjenama Odluke o plaći i naknadama Gradonačelnika i njegovih 

zamjenika 

 

8. Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Centra za 

zaštitu od poţara  Poreč u 2014. godini  
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9. Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija 

osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2014. godini 

10. Odluka o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica i 

djelatnosti jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u 

vlasništvu Grada Poreča-Parenzo 

 

11.  Zaključak o dodjeli priznanja „Povelja 30. april“ u 2014. godini 

 

12. Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih 

poslova provedbe mjera preventivne zaštite bilja te suzbijanje nepoţeljne 

vegetacije na području Grada Poreča - Parenzo u 2014. godini 

 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 8. sjednice Gradskog vijeća 

 

 Predsjednik Vijeća je pozvao vijećnike da iznesu pitanja i primjedbe vezane za 

zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća, koji je dostavljen vijećnicima u prilogu poziva i 

materijala za sjednicu.  

 

 Na navedeni zapisnik nije bilo primjedbi, te je povodom prijedloga Predsjednika 

Vijeća, Gradsko vijeće, jednoglasno, donijelo sljedeći  

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Verificira se zapisnik sa 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo 

 

 

TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Eugen Stanissa naveo je da će u ovom vijećničkom satu postaviti jedno pitanje, dati 

jednu inicijativu i jednu pohvalu. 

 Pitanje je uputio dogradonačelnici Nadiji Štifanić Dobriulović. Kako se u posljednje 

vrijeme u medijima pojavljuje podatak o odreĎenom broju gladne djece po školama na razini 

cijele Republike Hrvatske, zanima ga kakva je situacija u Poreču i kako se rješavaju 

eventualni takvi slučajevi? 

 Zatim, interesira ga da li se nešto moţe poduzeti po pitanju rješavanja boravka osoba s 

psima na plaţama za vrijeme ljetnih mjeseci? Daje inicijativu da se to razmotri po uzoru 

Rovinja, koji ima za takve potrebe osposobljene četiri plaţe. 

 Kako je ovih dana u medijima pročitao članak o otvaranju Centra za mlade, koristi ovu 

priliku da pohvali Grad koji će na takav način kvalitetno i odgovorno riješiti pitanje prostora i 

pruţiti sve mogućnosti za kvalitetno provoĎenje slobodnog vremena mladih. 

 

 Zamjenica Gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović, odgovarajući na postavljeno 

pitanje vezano za problematiku gladne djece u školama, koja se nedavno pojavila u medijima, 

naglasila je da Grad Poreč redovno pomaţe potrebitim obiteljima sa svog područja. Naime, 

kada osnovne škole putem svojih nastavnika i ravnatelja uoče i ukaţu na postojanje takvih 

problema meĎu djecom, roditelji takve djece upućuju se u nadleţni gradski upravni odjel, gdje 

se svaki pojedinačni slučaj razmotri, te se, kroz primjenu gradske odluke o davanju socijalne 
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pomoći, takve obitelji adekvatno i pomaţu. Što se tiče obroka djece u školi, Grad pomaţe 34 

obitelji čijoj se djeci plaća topli obrok u školi i 7 obitelji čijoj se djeci plaća još jedan topli 

obrok u produţenom boravku. Mjesečno se za te potrebe izdvaja oko 8.600,00 kuna. Osim 

toga, treba napomenuti da se za 13-toro mališana plaća smještaj u dječjim vrtićima. Tako da 

Grad ukupno mjesečno izdvaja oko 15.600,00 kuna za takve socijalne potrebe. 

 
 (Inicijativa vijećnika Stanisse po pitanju rješavanja boravka osoba s psima na plaţama za 

vrijeme ljetnih mjeseci, upućena je u Upravni odjel za komunalni sustav.) 

  

2. Manuela Janko, dala je inicijativu da se prilikom izvoĎenja budućih radova na 

zaobilaznici, uklonjena stabla doniraju i dostave obiteljima u socijalnoj potrebi, kao što je to 

već učinjeno početkom mjeseca oţujka ove godine.  

 
(Inicijativa vijećnice upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav i Upravnom odjelu 

za društvene djelatnosti, socijalnu skrb I zdravstvenu zaštitu)  

 

Vijećničko pitanje postavila je u ime Biciklističkog kluba Poreč, u cilju iznalaţenja 

prostora za potrebe aktivnosti kluba, te je vijećnike upoznala s organizacijom i aktivnostima 

kluba, kao i dosadašnjim postignutim uspjesima tijekom natjecanja po kategorijama. 

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić pohvalio je postignute uspjehe Biciklističkog kluba 

Poreč, te je vezano za pitanje vijećnice za iznalaţenje prostora za potrebe kluba, istaknuo 

kako je u tijeku jedan natječaj za davanje u zakup poslovnih prostora u vlasništvu Grada 

Poreča, te da će, ukoliko se neki od tih poslovnih prostora ne bude dao u najam, sagledati 

mogućnost davanja na korištenje klubu za njegove redovne aktivnosti. 

 

 3. Kosić Rodoljub, izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom na njegovo pitanje 

u odnosu na uvid u financijsko stanje proračuna. Poznato je da postoji obaveza da 

gradonačelnik u mjesecu siječnju izvijesti Ministarstvo financija o stanju proračuna Grada, pa 

se trebalo potruditi da se to izvješće pravovremeno dostavi i vijećnicima.  

 Zatim, zahvalio se na iscrpnom i preglednom odgovoru na pitanje kojim je zatraţio 

podatke o članovima nadzornih odbora i upravnih vijeća. Komentirajući vrlo šarolike sastave i 

kompetencije tih timova, istaknuo je kako bi bilo uputno da se kod sljedećeg formiranja tih 

odbora i vijeća vodi računa o struci koja se mora pokriti. S time u vezi istaknuo je primjer 

novog poduzeća „Odvodnja Poreč“ d.o.o., u čiji je nadzorni odbor uključeno jako puno 

stručnjaka ali niti jedan nije iz djelatnosti kojom će se ta firma baviti. 

Konstatirao je da je navedeni sastav NO TD „Parentium“ d.o.o. netočan, jer su g. 

Oreste Cosetto i g. Ivan Sladonja dali ostavke, tako da više nisu članovi tog nadzornog 

odbora. 

Mišljenja je da bi, u cilju uštede i racionalizacije troškova gradskog proračuna trebalo 

uvesti odrţavanje sjednica nadzornih odbora i upravnih vijeća za vrijeme redovnog radnog 

vremena tvrtki i ustanova, čime bi se izbjeglo dvostruko plaćanje članova tih tijela.  

 Nakon iznesenih komentara na dostavljene odgovore, postavio je dva nova pitanja. 

 Prvim pitanjem obratio se Gradonačelniku rekavši kako meĎu graĎanima Poreča kruţi 

informacija da je organizacija Red Bull Air Race, navodno, prvo ponuĎena Gradu Poreču-

Parenzo koji nije pokazao veliki interes za organizaciju utrke na svom području i u konačnici 

je ponudu i odbio, nakon čega je utrka organizirana u Rovinju. Zamolio je da mu 

Gradonačelnik  odgovori da li je ta informacija točna, ako je istinita, koji su razlozi odbijanja 

organizacije te utrke ida li su turistička poduzeća „Plava laguna“ i „Riviera Adria“ bila 

uključena u pregovore oko pokrivanja troškova organizacije i kakve su njihove reakcije? 
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 Drugim pitanjem podsjetio je kako Gradonačelnik, prema članku 55. Statuta Grada 

Poreča-Parenzo, Gradskom vijeću dva puta godišnje podnosi polugodišnje izvješće o svom 

radu i to, do 31. oţujka tekuće godine za razdoblje srpanj-prosinac prethodne godine, te do 15. 

rujna za razdoblje siječanj-lipanj tekuće godine. 

Obzirom da je iz dosadašnjih točaka odrţanih sjednica Gradskog vijeća vidljivo da tog 

izvješća nije bilo, postavlja pitanje Gradonačelniku, zašto svjesno krši statutarne odredbe 

Grada na čijem je čelu, a isto tako pitanje postavlja gospodinu Jakusu, zašto to, kao 

predsjednik Gradskog vijeća, dozvoljava? Mišljenja je da je to još jedna u nizu opstrukcija 

rada vijećnika uskraćujući im vrlo vaţne informacije.  

 

 Tatjana Matošević – pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, osvrnula 

se na dio komentara dostavljenog odgovora na vijećničko pitanje vezano za stanje proračuna 

za 2013. godinu. Naglasila je kako je odgovor na vijećničko pitanje izraĎivan negdje 

sredinom mjeseca oţujka, a rokovi za podnošenje financijskih izvješća Grada prema 

Ministarstvu financija za Grad jesu 28. veljače, a za proračunske korisnike rok za dostavu 

konsolidiranih financijskih izvješća je 23. veljače. U trenutku davanja odgovora nisu bili 

poznati potpuni podaci. Kako je i u odgovoru navela, zakonski rok za podnošenje Godišnjeg 

izvještaja o izvršenju proračuna prema predstavničkom tijelu je 01. lipnja, dok rok za 

donošenje nije propisan. Izrada Godišnjeg obračuna je pri kraju i isti će biti prezentiran na 

Gradsko vijeću već na sljedećoj sjednici.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić je, vezano za organizaciju relya Red Bull Air Race, 

istaknuo kako Grad Poreč nikad nije dobio nikakav sluţbeni upit vezano za tu manifestaciju. 

Prilikom jednog nesluţbenog razgovora o tome, na njegov upit o cijeni odrţavanja tog 

dogaĎaja, iznesena je cifra od 3 milijuna EUR-a, što Gradu Poreču, bez obzira na promotivni 

efekt, nikako nije moglo biti prihvatljivo. Osim toga, činjenica je da Poreč nema odgovarajuće 

pozicije za odrţavanje takve vrste avionskih letova kao što to ima Rovinj, koji je u konačnici i 

odabran.  

 Zahvalio je gospodinu Kosiću na upozorenju oko dostave Polugodišnjeg izvještaja o 

radu Gradonačelnika. Izvješće je spremno a bit će dostavljeno Gradskom vijeću na 

razmatranje na narednoj sjednici, zajedno sa Godišnjim izvješćem o izvršenju proračuna za 

2013. godinu. 

  

 Boţo Jelovac – v.d. pročelnika Ureda Grada, odgovorio je na komentar gospodina 

Kosića vezano za dobivene podatke o sastavu NO TD „Parentium“ d.o.o.. Naglasio je da je 

sastav tog nadzornog odbora napisan je u skladu s podacima iz Sudskog registra. Poznato je 

da su dva člana dala ostavke. Budući da Skupštinu tog TD predstavlja ovo Gradsko vijeće, te  

kako ono još nije donijelo drugačiju odluku, podaci iz Sudskog registra su jedini vaţeći, što 

odgovara podacima u dostavljenom odgovoru na postavljeno vijećničko pitanje. 

 

 4. Draţen Prgić, postavio je dva pitanja. Prvim pitanjem zatraţio je od 

Gradonačelnika da mu odgovori da li postoji dokument o razvoju i strategiji Grada Poreča za 

odreĎeno razdoblje od minimalno pet godina i koji su strateški ciljevi? 

 Drugim se pitanjem takoĎer  obratio Gradonačelniku, navodeći kako graĎani 

postavljaju pitanja da li je Gradonačelnik svjestan da, kao osuĎeni za kriminalno djelo, šteti 

ugledu grada Poreča i da kao takav više ne moţe braniti boje Grada. GraĎani ne ţele imati 

Gradonačelnika koji ne vidi da je naštetio ugledu grada Poreča i ne ţele da ih takav čovjek 

predstavlja u Gradu, Hrvatskoj i van granica Republike Hrvatske. Iz navedenih je razloga 

upitao Gradonačelnika, da li stvarno smatra da kao takav moţe i dalje voditi Grad Poreč? 
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Pročelnica Tatjana Matošević, odgovarajući na prvo pitanje vijećnika oko izrade 

Strategije gospodarskog razvoja Grada Poreča-Parenzo do 2020. godine, istaknula je da su u 

Proračunu za 2014. godinu predviĎena sredstva koja su potrebna za izradu tog strateškog 

dokumenta. Proveden je postupak javne nabave za izradu Strategije, odabrana je institucija 

koja će biti podrška u izradi i to Ekonomski fakultet iz Pule. Donesene su sve potrebne 

odluke, izraĎen je hodogram rada, zatraţeno je od institucija koje će sudjelovati u izradi da 

imenuju osobe koje će ih zastupati u radnoj skupini, a za formiranje te radne skupine priprema 

se posebna odluka. Uz radnu skupinu biti će formiran i partnerski odbor koji će obuhvatiti 

odreĎene segmente koji neće biti direktno u radnoj skupini. Sve će biti transparentno 

objavljivano na web-u, tako da će biti omogućene e-konzultacije i e-rasprave, a planiraju se 

odrţati i najmanje dvije javne tribine. U izradu Strategije biti će uključen i veliki dio graĎana i 

poduzetnika.  

 

Gradonačelnik Edi Štifanić je konstatirao kako je na drugo pitanje vijećnika Prgića 

odgovorio u više navrata, tako da takva pitanja nema namjeru više komentirati. 

 

 5. Robert Velenik postavio je pitanje Gradonačelniku, moţe li Grad, s obzirom na 

poteškoće koje su prisutne u gospodarstvu, izaći u susret izlagačima sa područja grada Poreča, 

koji će i ove godine sudjelovati na Vinistri, te im na neki način subvencionirati izlaganja? 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, je istaknuo da će izlagačima sa područja grada Poreča 

biti refundiran dio troškova, kao što je to učinjeno i prethodne godine, kada je Grad Poreč 

sudjelovao u pokriću njihovih troškova sa otprilike 50%, dok je dio izrade zajedničkog loga 

sufinancirala Turistička zajednica Grada Poreča.  

 

 6. Snjeţana Mekota, prije postavljanja pitanja, kao prva vijećnica koja je u prošlom 

sazivu postavila pitanje o zatvorenim vratima Porečke Hitne pomoći, izrazila je zadovoljstvo 

nedavno potpisanim ljetnim nadstandardom. Konstatirala je kako su se svi vijećnici u prošlom 

sazivu maksimalno angaţirali svojim inicijativama i prijedlozima, kako bi pomogli 

dogradonačelnici Nataši Basanić Čuš u pregovorima koji su voĎeni s ravnateljicom Hitne 

medicinske pomoći. 

 Prvo pitanje vijećnice odnosilo se na Promohotel. Istaknula je kako je i ove godine 

bilo polemika oko najma dvorane za potrebe organizacije Promohotela. Bilo je pitanja da li je 

zakonito iznajmiti dvoranu besplatno, ako se na najam plaća PDV, a izraţeno je i 

nezadovoljstvo što se privatniku prostor daje besplatno, dok ga on izlagačima naplaćuje. 

TakoĎer je bilo i komentara kako Sportska zajednica upravlja objektima, a da nije bila 

upoznata s uvjetima najma i ni na koji način nije pregovarala s organizatorom. Nitko nije 

napravio provjeru stanja u dvorani prije i poslije priredbe, pa nisu mogla biti ustanovljena 

eventualna oštećenja na objektu i opremi. Zanima je zašto se ne naplaćuju barem troškovi 

povećanog odrţavanja i nastalih oštećenja? Istaknula je isto tako, da se u organizaciji Usluge 

Poreč ovog vikenda organizira sajam cvijeća. Činjenica je da će Sportska zajednica snositi sve 

troškove, iako nije uključena u organizaciju i nema osigurana sredstva za tu namjenu. 

 Drugo pitanje odnosilo se na preseljenje ureda Ispostave HZZO-a u Poreču. Rekla je 

kako joj se obraćaju graĎani s pitanjima o konačnom preseljenju tih ureda na adekvatniju 

poziciju, a ta su pitanja i na Gradskom vijeću postavljana u više navrata. Pokušala je 

graĎanima objasniti kako to nije jednostavno riješiti jer se radi o gradskom prostoru, meĎutim 

to graĎane ne interesira, već očekuju pozitivno rješavanje tog problema. U Centru za 

graĎanske inicijative joj je rečeno da invalidi i bolesni imaju pravo traţiti da se sluţbenica 

spusti k njima u prizemlje kada trebaju usluge HZZO-a. Upitala je, što će se dogoditi ako se to 

pravo počne konzumirati? Kada se već govori o prostorima, zamolila je Gradonačelnika da za 

informaciju o rezultatu razgovora oko objekta Štaba Teritorijalne obrane? 
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 Tatjana Matošević odgovorila je na dio prvog pitanja koji se odnosi na plaćanje PDV. 

Naglasila je da je, od kako su JLS (od 01.01.2014.) upisane u registar obveznika PDV-a, 

prema Ministarstvu financija i Poreznoj upravi upućeno bezbroj pitanja na tu temu. Davanje 

prostora bez naknade stvar je drugih propisa. Stav Porezne uprave je da, ukoliko nema 

zakupa, nema ni obračuna PDV-a. Ugovore o zakupu dvorane Ţatika izraĎuje i ugovara 

Sportska zajednica, a prema informacijama kojima se raspolaţe, ugovori o zakupu imaju 

uvijek ugovorenu zakupninu na koju se plaća PDV. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, odgovarajući na postavljena pitanja, istaknuo je, kako se 

Grad i ostale nadleţne institucije, zalaţu za odrţavanje raznih manifestacija i dogaĎanja u 

predsezoni i posezoni. MeĎutim, kada te manifestacije treba pomoći, onda postaju svi skeptici 

te se javljaju razni komentari i stavovi. Mišljenja je da organizaciju Promohotela i Vinistre 

treba i dalje pomagati, na način da ih se ili sufinancira iz proračunskih sredstava ili davanjem  

dvorane bez naknade. Prema dosadašnjim saznanjima, čini se da je ove godine posljednji put 

organiziran Promohotel u našem Gradu, a ukoliko napravimo neki krivi potez, isto će se desiti 

i sa Vinistrom, koju će susjedni gradovi vrlo rado prihvatiti. 

 Što se tiče razgovora u DUDI-u (Drţavnom uredu za upravljanje drţavnom 

imovinom), odgovorio je kako nije dobiven pozitivan odgovor, jer je Drţava zauzela stav da 

više neće poklanjati svoju imovinu, već će istu valorizirati. 

 

 Snjeţana Mekota, pojasnila je kako nije mislila reći da Poreču ne treba Promohotel, 

niti da bi trebalo naplaćivati neki veliki najam, ali smatra da bi s njima trebalo sklopiti ugovor 

kojim bi se preciziralo barem podmirivanje oštećenja i troškova odrţavanja, koje ima 

Sportska zajednica, a za to nema osigurana sredstva.  

 

 Dodatno pojašnjenje oko davanja u najam sportskih objekata iznio je predsjednik 

Sportske zajednice Milan Markeţić, istaknuvši kako Sportska zajednica ima ugovor sa 

Gradom o korištenju i davanju u najam sportskih objekata. Za svaku manifestaciju koja je 

duţa od tri dana, suglasnost na najam treba traţiti od Gradonačelnika. Sportska zajednica se 

uvijek zalaţe za odreĎivanje najma, ali ukoliko se neki objekat dade na korištenje bez 

naknade onda se moraju iznaći sredstva za pokriće troškova Sportske zajednice za odrţavanje 

objekata. Vezano za Promohotel, s Gradonačelnikom je dogovoreno da će se sklopiti jedan 

ugovor kojim će se Grad obavezati da će Sportskoj zajednici nadoknaditi realne troškove.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, dodao je da klubovi neće biti uskraćeni, već će teret ići 

na trošak odrţavanja i upravljanja. Dogovoreno je da će Grad snositi trošak za Promohotel i 

Vinistru. 

 
 (Pitanje gĎe Mekota u odnosu na problematiku preseljenja Ispostave HZZO Poreč, upućeno 

je Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom, HZZO PŠ Pazin i HZZO Ispostavi Poreč, 

dopisom KLASA:011-01/14-01/48, URBROJ: 2167/01-07-14-1) 

 

 7. Luka Šergo, postavio je dva pitanja. Prvo pitanje odnosilo se na DV Paperino. 

Obzirom da su u posljednjoj godini dana u sklopu tog dječjeg vrtića otvorene nove grupe, 

jaslička i vrtićka grupa, zanima ga da li se proširio i program rada istog u smislu realizacije 

nekih novih projekata? 

 Drugim pitanjem zatraţio je odgovor da li Grad ima u skoroj budućnosti namjeru 

staviti u gospodarsku namjenu svoje poslovne prostore i ugostiteljske terase u uţem dijelu 

grada, koji godinama nisu u funkciji? 
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 Na prvo pitanje odgovorila je ravnateljica DV Paperino, Nataša Musizza. Informirala 

je nazočne o otvaranju nove jasličke i vrtićke grupe u Područnom vrtiću u Varvarima za 

potrebe kojih su zaposlene i četiri nove odgajateljice, spremačica i pomoćni kuhar. U mjesecu 

rujnu prošle godine, područni vrtić u Taru preselio je u nove prostore i otvorena je još jedna 

jaslička grupa, čime je DV Paperino prvi put otvorio jaslice. Ukupno je otvoreno 10 novih 

radnih mjesta. Što se tiče projekata, DV Paperino, kao i svi ostali vrtići, sudjeluje na svim 

manifestacijama na području grada kao i na području susjednih općina u kojima ima svoje 

područne vrtiće. Provodi se eksperimentalan projekt zavičajne nastave (izleti s ciljem 

upoznavanja glavnog grada i unutrašnjosti Istre, ţivota na selu i dr.). 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, odgovarajući na drugo pitanje vijećnika istaknuo je da 

Grad svakako nastoji valorizirati svoju imovinu. Ne zna točno na koje je poslovne prostore i 

terase vijećnik mislio, ali je naglasio da je trenutno objavljen natječaj za devet poslovnih 

prostora u vlasništvu Grada i pretpostavlja se da će se javiti zainteresirani zakupci s kojima će 

biti sklopljeni ugovori o zakupu. 

 

 8. Damir Miloš, postavio je dva pitanja. Prvim pitanjem zatraţio je informaciju o tome 

kada će biti sazvana tematska sjednica o sportu o kojoj je bilo riječi na prošlom Vijeću. Tu bi 

sjednicu trebalo što prije sazvati jer se desilo niz nelogičnosti pri bodovanju i nepravilnosti 

oko dodjele sredstava iz gradskog proračuna klubovima? 

 Drugim pitanjem, skrenuo je pozornost na dogradnju koja se dogodila na zgradi u ulici 

B. Milanovića  (bivša zgrada Vatrogasaca), gdje je novi vlasnik sa dvorišne strane dogradio 

dva apartmana. Predstavnici stanara bili su jučer na razgovoru u TD "Stan" d.o.o., pa ga 

interesiraju zauzeti stavovi i doneseni zaključci. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, odgovorio je na prvo pitanje  naglasivši kako će 

tematska sjednica biti sigurno vrlo brzo sazvana, meĎutim, kako je tema sporta vrlo zahtjevna 

i kompleksna, kao predsjednik Gradskog vijeća nije spreman organizirati takvu zahtjevu 

sjednicu "na prepad". Zamolio je vijećnike da, ukoliko imaju kakve prijedloge ili sugestije na 

tu temu, iste dostave radi upućivanja na obradu, a sve u cilju što brţe i kvalitetnije pripreme 

materijala za predmetnu tematsku sjednicu. 

 

 Milan Markeţić, zatraţio je riječ, nakon čega je iznio svoje mišljenje kako prvi dio 

pitanja vijećnika Miloša nije tema za ovo Gradsko vijeće, već za Skupštinu Sportske 

zajednice koja se treba odrţati narednog dana, na kojoj će se moţe raspravljati i o takozvanim 

nepravilnostima oko bodovanja, pa će se, ako primjedbe budu uvaţene, učiniti potrebne 

korekcije. 

  

 Predsjedavajući je konstatirao da na sjednici nije prisutna direktorica TD Stan d.o.o., 

tako da će na drugo pitanje vijećnika biti dostavljen pismeni odgovor. 

 

 9. Stevo Ţufić je, prije postavljanja pitanja, iznio komentar u odnosu na prijašnje 

pitanje vezano za zgradu Štaba TO. Nije mu poznato na koji je način ta zgrada, koja je duţi 

niz godina van funkcije, došla u vlasništvo RH,  budući da je istu, sa svojim novcem, izgradila 

tadašnja Općina Poreč. Zgrada je sada potrebna Gradu za poduzetništvo, kulturu, socijalu i sl., 

pa kako je Drţava ne ţeli dati, predloţio je da se napravi jedna revizija vlasništva, te da se 

pokrene postupak za njezino vraćanje pravom vlasniku, odnosno, onome tko ju je za istu 

izdvojio svoja proračunska sredstva. 

 Prvo pitanje postavio je Predsjedniku Vijeća. Interesira ga zbog čega se krši odredba 

Poslovnika o radu Gradskog vijeća neuvrštavanjem na dnevni red njihovog prijedloga Odluke 

o porezima Grada Poreča, koji je predan u proceduru s obrazloţenjem još 21. siječnja 2014. 
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godine? Podsjetivši prisutne na odredbe članka 91. Poslovnika , naglasio je da, ukoliko 

njihova točka, koju su legalno zatraţili, ne bude uvrštena na sljedeću sjednicu Vijeća, bit će 

prisiljeni pokrenuti pitanje nepravilnosti u radu Gradskog vijeća prema nadleţnim 

institucijama Drţavne uprave. 

 Drugo pitanje uputio je Gradonačelniku. Kako su završeni natječaji za kanalizacijski 

sustav Poreštine, zamolio je Gradonačelnika da ovo Vijeće obavijesti o ključnim momentima 

iz natječaja (ako to dozvoljava procedura), koliko prijava ima na pojedini natječaj, da li ima 

prijava iz lokalnih i ţupanijskih poduzetničkih struktura ( inţenjeri, arhitekti, geometri i dr.), 

kakve su ponude u pogledu cijena i sl. Radi se o najvećoj javnoj nabavi u povijesti Grada 

Poreča od ukupno 58. miliona EUR-a, tako da njega osobno, vijećnike, a vjerojatno i graĎane 

interesiraju ta pitanja, posebno zato što postoji bojazan, o čemu je govorio na i tematskoj 

sjednici ovoga Vijeća, da sve poslove ili većinu poslova pokupe stranci, dok naši stručnjaci i 

poduzetnici mogu u tom slučaju biti samo potkooperanti za minorne iznose. Cilj ovog pitanja 

je da se učini sve što je moguće u cilju zaštite domaćeg poduzetništva. 

 Treći prijedlog kojeg je uputio Gradonačelniku odnosio se na koncepciju Strategije 

gospodarskog razvoja Grada Poreča-Parenzo za razdoblje 2014.-2020. godine. Kako se radi o 

strateškom razvojnom dokumentu, predloţio je da Gradsko vijeće svakako bude aktivan 

učesnik u izradi Strategije na samom početku, da bi Gradsko vijeće moralo odrediti smjernice 

i koncepciju Strategije i uključivalo se u više navrata u izradu, te da se precizno izloţi kako će 

se u izradu tog dokumenta uključiti zainteresirana javnost. Nitko, pa ni Ekonomski fakultet 

Pula kao izraĎivač, ne moţe dati prilog gospodarstvu Poreča, kao što mogu vijećnici ovog 

Gradskog vijeća, gospodarstvenici i šira javnost s ovog područja.  

 Na kraju je prokomentirao odgovor na vijećnička pitanja koja je postavio vezano za 

LAG Poreštine. Predloţio je Gradonačelniku i Odboru za gospodarstvo, da se pitanju prijave 

na natječaje ozbiljno pozabave i utvrde principe. Ne bi smio biti propušten niti jedan natječaj 

za bespovratna sredstva za bilo koju namjenu, iz nekih banalnih razloga nepotpune i 

nespremne dokumentacije. Mišljenja je da bi prijavljivanje na te natječaje trebalo promijeniti 

u jedan aktivan pristup s ciljem povlačenja što većih sredstava i EU fondova. Predloţio je da 

se na ovu temu problematike prijave na natječaje za EU fondove, sazove jedna tematska 

sjednica Vijeća ili da se odredi jedna točka dnevnog reda jedne redovne sjednice. 

 

 Predsjednik Vijeća, je naglasio kako je, vezano za primjedbu oko prijedloga izmjene 

Odluke o porezima, odraĎeno sve sukladno Poslovniku i Statutu. Naime, sukladno članku 58. 

Poslovnika, svi prijedlozi koji akata, koji nisu prijedlozi Gradonačelnika, moraju se uputiti 

Gradonačelniku na očitovanje, što je i napravljeno. Odluka će sigurno biti pripremljena i 

uvrštena u dnevni red za narednu sjednicu Vijeća.  

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, potvrdio je da će na narednoj sjednici Vijeća, koja će biti 

u većem dijelu posvećena ekonomskim pitanjima, počevši od ostvarenja financijskog plana za 

2013. godinu i objavljenih natječaja, jedna od točaka sigurno biti i izmjena i dopuna Odluke o 

porezima grada, kojom će, osim javnih površina, biti obuhvaćeni i poslovni prostori. 

 Naglasio je kako nije točna konstatacija da se Grad Poreč ne javlja na natječaje za 

sredstva EU fondova. Poreč je dosad dobio značajna bespovratna sredstva kroz natječaje 

Hrvatskih cesta, Hrvatskih voda, natječaje Fonda za zaštitu okoliša,  Ministarstva turizma i dr. 

Naravno da nije realno očekivati da se iz svakog natječaja uspije izvući novac. Nije točno da 

LAG Poreštine nije prošao zbog nekoliko proceduralnih problema, već je to bila samo izlika 

onima koji su odlučivali o tome da naš grad ne proĎe. 

 

 Stevo Ţufić, naglasio je da, ako se Gradonačelnik mora očitovati o prijedlogu akta 

predloţenog od strane vijećnika, onda to mora učiniti te taj prijedlog odluke treba uputiti na 

Gradsko vijeće. Ne moţe se prijedlog vijećnika mijenjati i pretvarati u nešto drugo, 
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dodavanjem još nekih izmjena i dopuna već predloţenog akta. Ako postoji još prijedloga za 

izmjenu i dopunu Odluke o porezima, onda bi ti prijedlozi trebali biti sadrţani u jednom 

novom, posebnom prijedlogu. 

 

 Milan Laković, izvijestio je vijećnike o aktivnostima koje su se odvijale u proteklom 

periodu od odrţavanja tematske sjednice po pitanju realizacije projekta zbrinjavanja otpadnih 

voda Poreštine. 

 10. Maurizio Zennaro, zatraţio je pojašnjenje na pitanje koje je na prethodnoj 

sjednici postavila njihova vijećnica Dolores Ghersinich, vezano za sufinanciranje privatnih 

vrtića. Iz dobivenog odgovora, u kojem je navedeno kako se za narednu pedagošku godinu 

razmatra mogućnosti i drugačijeg načina financiranja privatnih vrtića s ciljem racionalizacije 

troškova, moţe se naslutiti da će u narednoj godini biti manje proračunskog novca za privatne 

vrtiće. Iz tog se razloga postavlja pitanje da li nama privatni vrtići trebaju ili ne? Ujedno se 

nameće i drugo pitanje i to šta bi se desilo kada tih vrtića ne bi bilo? Najmanje 250-300 djece 

ne bi imalo mogućnosti pohaĎati pripremu za školu, odnosno ne bi imali gdje boraviti. Iz tog 

razloga sugerirao je da se paţljivo razmotri situacija oko sufinanciranja jer ne bi volio da se 

dogodi situacija da vlasnici privatnih vrtića, zbog nemogućnosti poslovanja, jednostavno 

moraju zatvoriti svoje ustanove, što bi za grad i našu djecu bio veliki hendikep. Da li će 

racionalizacija sredstava neminovno dovesti do toga da će privatni vrtići dobiti manje 

sredstava? 

 Čestitao je susjednom Gradu Rovinju na iznimno uspješno realiziranoj manifestaciji 

Red Bull Air Race. Smatra da je vrijeme da i Poreč počne u nešto vjerovati, stoga predlaţe da 

se razmotre sve mogućnosti i ispita opravdanost kandidiranja grada Poreča u projekt 

Europskih prijestolnica kulture za 2020. godinu. Iz medijskih izvora je saznao da, ukoliko se 

takva kandidatura dobije, povratna investicija na 1 uloţeni EUR-o  iznosi 8 EUR-a. Moţda je 

to izvanredan trenutak da se vidi da li postoji prijeko potrebna sinergija izmeĎu predstavnika 

politike i velikih gospodarstvenika kao i svih graĎana grada Poreča, da se ide u tom pravcu. 

Istina je da za sada 10-tak gradova u RH priprema svoju kandidaturu, ali treba istaknuti kako 

naš grad ima jako puno za ponuditi od kulturne baštine do raznih drugih segmenata koji se tu 

mogu konkretizirati.  
 

(Inicijativa je upućena UO za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu 

dopisom KLASA: 011-01/14-01/51, URBROJ: 2167/01-14-07-1). 

 

 Zahvalio se svima koji su do sada odgovarali na njegova vijećnička pitanja, meĎutim, 

ima i onih na čije odgovore još uvijek čeka. 

 Čitajući zapisnik sa zadnje sjednice Gradskog vijeća doznao je da je 17. 12. 2013. 

godine sazvan odbor za zaštitu pripadnika talijanske manjine. U jednom razgovoru sa tri člana 

tog Odbora doznao je da nisu dobili nikakav poziv na tu sjednicu, pa ga zanima, ako od 5 

članova radnog tijela 3 člana fale, znači nema kvoruma, kako je sa dva člana mogla biti 

odrţana sjednica tog Odbora i da li o tome postoji zapisnik? To pitanje je uputio 

dogradonačelnici Nadiji Štifanić Dobrilović kao predsjednici Odbora. 

 

 Nadia Štifanić Dobrilović, odgovorila je da će zapisnik sa sjednice Odbora za zaštitu 

pripadnika talijanske manjine biti dostavljen vijećniku na uvid. Rekla je da nije istinita izjava 

da članovi Odbora nisu obaviješteni o odrţavanju sjednice. 

 Vezano za problematiku dječjih vrtića, podsjetila je da je osnivač vrtića duţan 

osigurati sredstva za rad istog. Grad Poreč, kao što nije nikad, neće ni ubuduće oštetiti djecu 

koja borave u tim ustanovama i zato suradnja sa privatnim vrtićima treba i mora postojati. 
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Maurizio Zennaro, zatraţio je da mu se dostave podaci o odrţavanju sjednice Odbora, 

odnosno o tome koji su, od pet članova prisustvovali sjednici, ako su tri člana izjavila da nisu 

bila obaviještena? 

 

Nadia Štifanić Dobrilović je zamolila za kratku stanku, kako bi iz ureda donijela 

zapisnik sa sporne sjednice Odbora. Nakon toga pročitala je vijećnicima zapisnik u kojem je 

navedeno da su na sjednici odrţanoj 19.12.2013. godine bili nazočni sljedeći članovi Odbora: 

Silvano Janko, Danijela Banko Štokovac, Graziano Musizza i ona kao predsjednica Odbora, 

dok je odsutna bila jedino gospoĎa Vilma Pulin Sirotić zbog bolesti. 

Na upit gospodina Zennara iz klupe, što je sa gospodinom Alfredom Mendikovićem 

koji je prema odluci takoĎer član Odbora, dogradonačelnica je odgovorila kako to nije 

moguće, budući da Odbor ima samo pet članova, pa joj nije nikako jasno o kojoj to odluci 

vijećnik govori, budući da je njoj dostavljena odluka kojom su već navedene osobe 

imenovane u sastav tog radnog tijela Gradskog vijeća.  

 

11. Danijela Banko Štokovac, postavila je dva pitanja. U sklopu prvog pitanja 

konstatirala je kako je Grad Poreč grad sporta, pa je zanima da li se, osim vaţnih sportskih 

utakmica u kojima sudjeluju odrasli i mladi, dešavaju u našem gradu ili će se desiti i sportski 

dogaĎaji u kojima sudjeluju školska djeca? 

 Drugim pitanjem zatraţila je informaciju o investicijama koje je u posljednje vrijeme 

Grad Poreč pokrenuo na našim plaţama? 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić vezano za ta manja sportska dogaĎanja koja se odvijaju u 

Poreču, odgovorio je da će se uskoro odrţati školsko prvenstvo Hrvatske za osnovne i srednje 

škole koje počinje za nekoliko dana u sklopu kojeg je, pored brojnih aktivnosti,  predviĎano i 

natjecanje za djecu sa posebnim potrebama. 

 Što se tiče investicija na porečkim plaţama, prije nekoliko dana započela je izgradnja 

na plaţi izmeĎu Gradskog kupališta i Brula, radovi se odvijaju zadovoljavajućom dinamikom 

i vjeruje da će biti gotovi do 31. 05.ove godine. Što se tiče radova ispod hotela Zagreb, oni su 

puno zahtjevniji, morao se poništiti prvi natječaj, a na drugom se natječaju javio jedan 

izvoĎač, s kojim se očekuje sklapanje ugovora i početak radova s 04.05. ove godine. Kao što 

je već, napomenuo, Grad ne ţeli biti taoci ni koncesionara ni velikih tvrtki, već ţeli da graĎani 

mogu slobodno koristiti kupališta bez prepreka i suvišnih koncesija. 

 

 Predsjedavajući je nakon toga zaključio vijećnički sat, uz napomenu da je prema 

evidenciji postavljenih vijećničkih pitanja, na većinu pitanja odgovoreno. Očekuje se još 

odgovore na pitanja koja su upućena prema drţavnim institucijama i nekim tvrtkama, na 

kojima će i dalje inzistirati. Pozvao je vijećnike da ga obavijeste ukoliko nisu dobili odgovore 

na svoja pitanja, kako bi se to provjerilo u nadleţnoj sluţbi. 

  

 Prije nastavka rada po ostalim točkama dnevnog reda odredio je pauzu u trajanju od 

dese minuta. 

   

 

TOČKA 3. 

Odluka  o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureĎaja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu 

 

 Goranka Zornada je prezentirala Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i 

ureĎaja komunalne infrastrukture za 2013. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu. 
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Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Snjeţana Mekota, iznijela je opasku u odnosu na tabelarni prikaz u kojem su sadrţani 

komunalni doprinos i ostali prihodi proračuna, gdje piše da je izvršenje -2.900.000. kuna a 

indeks 204, što je nemoguće. Ocijenila je da bi bilo poţeljno da se kod ovakvih izvješća malo 

bolje obrazloţe stavke sa indeksima od 0 do 500%. 

 

Vladimir Sladonja,  napomenuo je kako se u Izvještaju govori o izvršenju programa 

od 83%. Taj postotak je točan u odnosu na zadnji rebalans, ali je zapravo prvobitnim planom 

bilo predviĎeno 22.590.000 a izvršeno je 8.000.000., prema tome, u odnosu na prvobitni plan 

izvršenje je 35%, što potvrĎuje njihove tvrdnje da se na svemu reţe osim na troškovima. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je 

stavio predloţenu Odluku o prihvaćanju prezentiranog izvješća na glasovanje, nakon čega je 

utvrdio da je, sa  15 glasova ZA i jednim SUZDRŢANIM glasom, donijeta 

 

O D L U K A 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i ureĎaja komunalne 

infrastrukture za 2013. godinu 

 

 

(Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/36, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

 

TOČKA 4. 

Odluka  o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa odrţavanja komunalne infrastrukture 

za 2013. godinu 

 

 Goranka Zornada je prezentirala Izvješće o izvršenju Programa odrţavanja 

komunalne infrastrukture za 2013. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio 

predloţenu Odluku o prihvaćanju prezentiranog izvješća na glasovanje, nakon čega je utvrdio 

da je, sa 15 glasova ZA i jednim SUZDRŢANIM glasom, donijeta 

 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa odrţavanja komunalne infrastrukture za 

2013. godinu 

 

(Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/37, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  
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TOČKA 5. 

Odluka  o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih graĎevina za 

2013. godinu 

 

 Goranka Zornada je prezentirala Izvješće o izvršenju Plana gradnje komunalnih 

vodnih graĎevina za 2013. godinu, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u 

prilogu poziva na ovu sjednicu. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio 

predloţenu Odluku o prihvaćanju prezentiranog izvješća na glasovanje, nakon čega je utvrdio 

da je, sa  15 glasova ZA i jednim SUZDRŢANIM glasom, donijeta 

 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana gradnje komunalnih vodnih graĎevina za 2013. 

godinu 

 

(Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/35, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  
 

 

TOČKA 6. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za najam odlagališta graĎevinskog otpada te 

gospodarenje graĎevinskim otpadom na području Grada Poreča-Parenzo 

 

 

 Goranka Zornada iznijela je obrazloţenje uz prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije 

ponude za najam odlagališta graĎevinskog otpada te gospodarenje graĎevinskim otpadom na 

području Grada Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u 

prilogu poziva na ovu. 

 Nakon provedbe postupka prikupljanja, otvaranja i ocjene ponuda za povjeravanje 

obavljanja navedenih komunalnih poslova utvrĎeno je da je ponuda Đusto d.o.o., 

najpovoljnija te se Odluka o odabiru te ponude predlaţe ovom Gradskom vijeću na donošenje.  

 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloţenoj Odluci. 

   

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio 

predloţenu Odluku na glasovanje, nakon čega je utvrdio da je, sa  15 glasova ZA i jednim 

SUZDRŢANIM glasom, donijeta 

 

 

O D L U K A 

o odabiru najpovoljnije ponude za najam odlagališta graĎevinskog otpada te gospodarenje 

graĎevinskim otpadom na području Grada Poreča-Parenzo 

 

 

 (Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/33, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  
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TOČKA 7.   

Odluka o izmjenama Odluke o plaći i naknadama  

Gradonačelnika i njegovih zamjenika 

 

Boţo Jelovac, iznio je obrazloţenje uz prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o plaći i 

naknadama Gradonačelnika i njegovih zamjenika, u skladu s materijalom koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu.  

 

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloţenoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o izmjenama Odluke o plaći i naknadama  

Gradonačelnika i njegovih zamjenika 

 

 

 (Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/32, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

 

TOČKA 8. 

Odluka o kriterijima za financiranje JVP CZP Poreč u 2014. godini 

 

Boţo Jelovac, iznio je obrazloţenje uz prijedlog Odluke o kriterijima za financiranje 

Javne vatrogasne postrojbe Centra za zaštitu od poţara Poreč u 2014. godini, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu.  

  

U otvorenoj raspravi Roberta Velenika je zanimalo da li i ostali suosnivači izvršavaju 

svoje obaveze sukladno ovoj Odluci? 

 

Tatjana Matošević, odgovorila je da, prema posljednjem konsolidiranom financijskom 

izvješću na dan 31,03. ove godine, postoje potraţivanja Grada potraţivanja prema općinama, i 

to u sljedećim iznosima: 

-   52.000 kn prema Općini Vrsar 

- 168.000 kn prema Općini Višnjan  

- 141.000 kn prema Općini Lovreč 

-   54.000 kn prema Općini Viţinada 

-   30.000 kn prema Općini Kaštelir i 

-   21.000kn prema Općini Funtana 

U navedenim su iznosima sadrţani iznosi iz prvog kvartala ove godine, dok su iznosi  

sa 31.12.2013.nešto manji. Općine se redovito obavještavaju o njihovim obvezama 

uplaćivanja u gradski proračun sredstava namijenjenih za financiranje Javne vatrogasne 

postrojbe. 

   

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, upitao je da li to znači da je Javna vatrogasna 

postrojba uskraćena za pola milijuna kuna? 
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 Tatjana Matošević, odgovorila je da Javna vatrogasna postrojba realizira je svoj 

poslovni plan. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o izmjenama Odluke  o kriterijima za financiranje  

Javne vatrogasne postrojbe Centra za zaštitu od poţara Poreč u 2014. godini 

 

 (Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/31, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 
 

 

TOČKA 9. 

Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja  

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2014. godini 

 

Vesna Kordić, obrazloţila je prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2014. 

godini, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu.

  

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloţenoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja  

decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2014. godini 

 

 

 (Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/30, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

 

 

TOČKA 10. 

Odluka o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica 

i djelatnosti jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada 

Poreča-Parenzo 

 

Tatjana Matošević obrazloţila je prijedlog Odluke o obavljanju djelatnosti trgovine na 

malo izvan prodavaonica i djelatnosti jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje 

nisu u vlasništvu Grada Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji je vijećnicima dostavljen 

u prilogu poziva na ovu sjednicu.  
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U otvorenoj raspravi Snjeţanu Mekota je zanimao članak predloţene odluke kojim je 

definirano dozvoljavanje organiziranja sajmova. Da li će ova Odluka pomoći da se riješi 

problem sajma na parkiralištu iza Kantine? On ima pristup s javne površine, ali nije od Grada 

dobio dozvolu i do sada nije bilo nikakve nadleţnosti nad tim dogaĎajem. Sajam  nije 100 m 

već 10 m udaljen od trgovačkog centra. Ljudi koji rade u zgradi Kantine slijedeći dan kada 

doĎu na posao svašta zateknu, jer na prostoru na kojem se sajam odrţava nema ni kemijskih 

WC-a, niti ikakvih uvjeta za cjelodnevni boravak prodavača. 

 

 Tatjana Matošević, istaknula je kako je Grad upoznat s odrţavanjem ovog sajma na 

privatnoj površini koja ima pristup sa javne prometne površine, meĎutim, nadleţnom se tijelu 

nitko nije obratio sa zahtjevom za odrţavanje te prodaje i Grad nema načina za vršenje ikakve 

kontrole. Mogu se eventualno poslati komunalni redari i onda dalje djelovati kroz inspekcije u 

skladu s njihovim nadleţnostima. Ovom Odlukom odreĎuje se takoĎer da, unutar granica 

GUP-a, ne bi smjelo biti prodaje na privatnim površinama. 

 

 Stevo Ţufić, komentirao je kako i Drţava, Ţupanija, pa onda gradovi i općine, postaju 

sve restriktivniji, zabranjuje se ono što je do sada bilo dozvoljeno, a to je  suprotno 

trendovima koji su vezani za aktualnu gospodarsku krizu, malo gospodarstvo, potrebu da 

ljudima ostavimo mogućnost za neku malu zaradu radi preţivljavanja i sl. Mišljenja je da bi 

predloţenu Odluku bilo poţeljno, odmah nakon sezone, ponovno staviti na dnevni red i još 

jedanput prodiskutirati i preispitati pristupe, čime bi se uvaţilo ovo teško vrijeme i probleme u 

egzistenciji većeg broja graĎana. Nelogično je i to da se u okviru GUP-a više ne dozvoljava 

mogućnost prodaje sa vlastitih površina, osim za one objekte koji su to mogli do 01.06.2012. 

godine, što znači da ti objekti imaju i dalje mogućnost prodaje dok novi te mogućnosti 

nemaju. 

 

 Adriano Jakus, nije se sloţio da stavom gospodina Ţufića. Smatra da Grad upravo 

ovakvim odlukama štiti male gospodarstvenike i poduzetnike, jer im je omogućeno da, u 

skladu sa svim propisima, legalno prodaju sa svojih parcela. Što se tiče onemogućavanja 

prodaje nakon 01.06.2012. godine, negdje se mora presjeći, kao što je to npr. učinjeno i kod 

zakona o legalizaciji. Ovu odluku moramo donijeti, a ukoliko se procijeni da je u odreĎenom 

dijelu treba mijenjati, to je uvijek moguće učiniti. Red treba početi uvoditi i ovo je upravo 

jedan od tih načina.  

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio 

predloţenu Odluku na glasovanje, nakon čega je utvrdio da je, sa 12 glasova ZA i dva 

SUZDRŢANA glasa i dva glasa PROTIV, donijeta 

 

 

O D L U K A  

o obavljanju djelatnosti trgovine na malo izvan prodavaonica 

i djelatnosti jednostavnih ugostiteljskih usluga na površinama koje nisu u vlasništvu Grada 

Poreča-Parenzo 

  

(Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/38, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  
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TOČKA 11. 

Zaključak o dodjeli priznanja „Povelja 30. april“u 2014. godini 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, prezentirao je prijedlog Povjerenstva za 

utvrĎivanje prijedloga za priznanja Grada Poreča-Parenzo za dodjelu priznanja Grada Poreča-

Parenzo - POVELJA "30 APRIL" u  2014. godini. Poverenstvo je na temelju članka 7. 

Odluke o priznanjima Grada Poreča na svojoj sjednici odrţanoj 25. oţujka 2014. godine  

utvrdilo Javni poziv za predlaganje kandidata za priznanje Grada Poreča-Parenzo. Javni poziv 

je  bio objavljen na internetskim stranicama i oglasnim pločama Grada Poreča-Parenzo, te 

putem sredstava javnog priopćavanja. 

 Na objavljeni Javni poziv  pristigla su 4 pravovaljana prijedloga za 2 fizičke i 1 pravnu 

osobu i to prijedlog:  

 -  IDS Podruţnica Poreč i UV JVPCZO Poreč - za kandidata JVP CZP Poreč, 

 -  Zajednice boćarskih klubova Grada Poreča  - za kandidata Feruča Pilata 

 -  Kluba vijećnika Nezavisne liste Rodoljuba Kosića - za kandidatkinju Annu Mariju 

Barbić. 

 Nakon razmatranja prispjelih prijedloga Povjerenstvo je jednoglasno zauzelo stav da 

se priznanje Grada dodijeli svim predloţenim kandidatima i takav se Zaključak predlaţe 

ovom Gradskom vijeću na prihvaćanje u skladu s predloţenim tekstom, koji je vijećnicima 

dostavljen u prilogu materijala za ovu sjednicu. Priznanja će biti uručena na svečanoj sjednici 

povodom proslave dana Grada. 

 

 Otvorio je raspravu po preldoţenom Zaključku.  

  

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijet 

 

 

Z A K L J U Č A K 

o dodjeli priznanja „Povelja 30. april“u 2014. godini 

 

 

 (Zaključak je priloţen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/18, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

 

 

TOČKA 12. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova 

provedbe mjera preventivne zaštite bilja te suzbijanje nepoţeljne vegetacije na području 

Grada Poreča-Parenzo u 2014. godini 

 

 

 Goranka Zornada,  obrazloţila je prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude za 

povjeravanje obavljanja komunalnih poslova provedbe mjera preventivne zaštite bilja te 

suzbijanje nepoţeljne vegetacije na području Grada Poreča-Parenzo u 2014. godini, u skladu s 

materijalom koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu.  

 Naglasila je da je nakon provedbe postupka prikupljanja, otvaranja i ocjene ponuda za 

povjeravanje obavljanja navedenih komunalnih poslova utvrĎeno je da je ponuda 

DEZINSEKCIJE d.o.o. Rijeka, najpovoljnija te se Odluka o odabiru te ponude predlaţe ovom 

Gradskom vijeću na donošenje. 
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Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloţenoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta 

 

 

O D L U K A  

o odabiru najpovoljnije ponude za povjeravanje obavljanja komunalnih poslova provedbe 

mjera preventivne zaštite bilja te suzbijanje nepoţeljne vegetacije na području Grada 

Poreča-Parenzo u 2014. godini 

 

 

(Odluka je priloţena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/40, 

URBROJ: 2167/01-07-14-2).  

___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima na odazivu i sudjelovanju u radu, te je još jednom sve pozvao da se pridruţe 

svečanostima, izloţbama i aktivnostima koje su predviĎene u sljedećem tjednu u sklopu 

proslave Dana grada.  

 

 Sjednica je zaključena u 21,00 sat. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 

 

 


